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ZPRAVODAJ       

obce Bohuslavice 

 

      vydává  obecní  úřad                                   2/2012                                                   ZDARMA 

 

 

 
 
Zápis č. 2/2012 z veřejného zasedání obecního  zastupitelstva obce Bohuslavice, konaného dne 5. 3. 2012 
v kanceláři starosty Obecního úřadu v Bohuslavicích. 
Přítomni : Tojnar Jiří, Nývlt Vlastimil, Hladíková Jana, Hronovský Josef, Kutina Bohumil, Kyral Roman,               
                   Vaňát Petr, Syrovátko Josef, Bitnarová Zdeňka, ing. Kvirenc  Radek a Přibylová Martina. 
Veřejnost :  dle presenční listiny. 
 
Návrh programu : 
1. Zahájení, doplnění a schválení programu 
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatele 
3. Návrh rozpočtu na rok 2012 
4. Konkurz na ředitele/ku ZŠ a MŠ Bohuslavice a návrh na sloučení ZŠ a MŠ Bohuslavice 
5. Diskuse 
6. Závěr 
 
1. Zahájení, doplnění a schválení programu 
Starosta zahájil schůzi v 19.00 hodin, přivítal přítomné a konstatoval, že veřejné zasedání bylo včas a řádně 
svoláno, je přítomna nadpoloviční většina členů obecního zastupitelstva, a proto je usnášení schopné.  
Zároveň konstatoval, že usnesení z minulého obecního zastupitelstva bylo řádně ověřeno a schváleno, bylo 
zveřejněno na úřední desce a nebyly k němu vzneseny žádné připomínky, tudíž je považováno za schválené. 
Hlasování:         Ano:  11     Ne: 0  Zdržel se:  0 
Návrh programu zasedání č. 2/2012 byl schválen. 
 
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky 
Návrhová komise: pí. Bitnarová, pí. Hladíková   
Ověřovatelé:  p. Nývlt, p. Vaňát 
Zapisovatel:   pí. Pultarová Alena 
Hlasování:         Ano: 11                  Ne: 0  Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
3 .Návrh rozpočtu na rok 2012 
ZO bylo seznámeno s  návrhem rozpočtu na r. 2012. 
Hlasování:         Ano: 11                      Ne:  0                    Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
4. Konkurz na ředitele/ku ZŠ a MŠ Bohuslavice a návrh na sloučení ZŠ a MŠ Bohuslavice 
Starosta seznámil  ZO s doporučujícím stanoviskem nadřízených orgánů týkající se sloučení  ZŠ Bohuslavice a 
MŠ Bohuslavice a vyhlášení konkurzu na ředitele/ku Základní školy a mateřské školy Bohuslavice. Novela 
školského zákona, která vstoupila v platnost 1. 1. 2012, ukládá zřizovateli povinnost vyhlásit konkurzní řízení  
na funkci ředitele školy, který je ve funkci déle než 6 let. Ředitel bude jmenován dle výsledku konkurzního řízení 
na dobu určitou 6 let.  
 

INFORMACE ZE ZASTUPITELSTVA 
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Protinávrh p. Kutiny neslučovat ZŠ Bohuslavice a MŠ Bohuslavice. 
Hlasování:    Ano:  4           (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková a pí. Přibylová)      
                        Ne:  6           (p. Kvirenc, p. Vaňát, p. Hronovský, p. Kyral, p. Nývlt a p. Tojnar) 
                       Zdržel se: 1  (pí. Bitnarová) 
Návrh nebyl schválen. 
  
Návrh starosty ke sloučení ZŠ Bohuslavice a MŠ Bohuslavice: 
a) ZO schvaluje sloučení příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice nad Metují, okres Náchod      
    s příspěvkovou organizací Mateřská škola, Bohuslavice nad Metují s účinností od 1.8.2012 
b) ZO určuje, že přejímající organizací příspěvkové organizace Mateřská škola, Bohuslavice nad Metují je    
    příspěvková organizace Základní škola Bohuslavice nad Metují, okres Náchod, na kterou s účinností  
    od 1.8.2012 přecházejí veškerá práva a závazky sloučením zanikající příspěvkové organizace Mateřská škola,     
    Bohuslavice nad Metují 
c) ZO schvaluje s účinností od 1.8.2012 změnu názvu příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice nad   
    Metují, okres Náchod na Základní škola a mateřská škola Bohuslavice 
 
Hlasování:   Ano:  6         (p. Kvirenc, p. Vaňát, p. Hronovský, p. Kyral, p. Nývlt a p. Tojnar) 
                      Ne:  4         (p. Kutina,. p. Syrovátko, pí. Hladíková a pí. Přibylová) 
                      Zdržel se: 1   (pí. Bitnarová) 
Návrh byl schválen. 
 
ZO schvaluje vyhlášení konkurzního řízení na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele/ředitelky  
příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Bohuslavice na období 6-ti let, s předpokládaným 
nástupem do zaměstnání od 1. 8. 2012.  

 
 Hlasování:   Ano: 7    (p. Kvirenc, p. Vaňát, p. Hronovský, p. Kyral, p. Nývlt, pí. Bitnarová a p. Tojnar) 
                       Ne:  4     (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková a pí. Přibylová) 
Návrh byl schválen. 
 
Usnesení 
ZO schvaluje: 
1.Schválení a doplnění programu 
2.Volba návrhové komise, navrhovatelů a zapisovatele 
3. Návrh rozpočtu na r. 2012 
4. Sloučení ZŠ a MŠ Bohuslavice a konkurz na ředitele/ku  Základní školy a mateřské školy Bohuslavice  
      a) ZO schvaluje sloučení příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice nad Metují,  okres Náchod    
           s příspěvkovou organizací Mateřská škola, Bohuslavice s účinností od 1.8.2012 
      b) ZO určuje, že přejímající organizací příspěvkové organizace Mateřská škola, Bohuslavice je příspěvková  
          organizace Základní škola Bohuslavice nad Metují, okres Náchod, na kterou  s účinností od 1.8.2012  
          přecházejí veškerá práva a závazky sloučením zanikající příspěvkové organizace Mateřská škola,   
          Bohuslavice 
      c) ZO schvaluje s účinností od 1.8.2012 změnu názvu příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice  
          nad Metují, okres Náchod na Základní škola a Mateřská škola Bohuslavice              
              
ZO schvaluje vyhlášení konkurzního řízení na obsazení vedoucího pracovního místa ředitele/ředitelky  
příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Bohuslavice na období 6-ti let, s předpokládaným 
nástupem do zaměstnání od 1. 8. 2012. 

 
6.  Závěr 
Starosta ukončil schůzi zastupitelstva ve  20:15 hod. 
Zapsala:                      pí. Pultarová Alena 
Návrhová komise:     pí. Bitnarová, pí. Hladíková  
Ověřovatelé zápisu:  p. Nývlt, p. Vaňát 
Schvaluje:  Jiří Tojnar, starosta  
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Zápis č. 3/2012 z veřejného zasedání zastupitelstva obce Bohuslavice, konaného dne 4.4.2012 v 19.00 hod. 
v kanceláři starosty Obecního úřadu v Bohuslavicích.  
Přítomni: viz presenční listina. 
 
Program: 

1. Zahájení, doplnění a schválení programu 
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky 
3. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
4. Schválení rozpočtu na rok 2012 
5. Sloučení ZŠ Bohuslavice a MŠ Bohuslavice 
6. Jmenování členů konkurzní komise na místo ředitele/ky        
7. Schválení a vydání změny č. 4 ÚP obce Bohuslavice 
8. Schválení finančního daru ČSŽ Bohuslavice 
9. Schválení finančního daru na zajištění sociální služby osobní asistence 
10. Schválení dohody o úhradě za dojíždějící žáky 
11. Žádost o koupi obecního pozemku - Ing. Jaroslav Zítko 
12. Žádost o koupi obecního pozemku - Ing. Petr Šitina  
13. Audit MŠ   
14. Diskuse 
15. Závěr 

 
1. Zahájení, doplnění a schválení programu 
Starosta zahájil schůzi v 19.00 hodin, přivítal přítomné, konstatoval, že je přítomno 10 členů (nepřítomná  
pí. Přibylová - nemoc), tudíž je zastupitelstvo usnášení schopné. Starosta přečetl navržený program schůze 
doplněný o bod č. 13.   
Hlasování:             Ano: 9 Ne: 0         Zdržel se: 1 (p. Kutina) 
Zahájení, doplnění a schválení programu bylo schváleno. 
 
2. Volba návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky 
Návrhová komise:     p. Kutina, p. Syrovátko 
Ověřovatelé zápisu:       p. Vaňát, p. Kvirenc 
Zapisovatelka:     pí.  Eva Čudová 
Hlasování:              Ano: 10 Ne: 0           Zdržel se: 0 
Volba návrhové komise, ověřovatelů a zapisovatelky byla jednohlasně schválena. 
 
3. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
Zápis z minulého zasedání byl vyložen k nahlédnutí na obecním úřadu. P. Kutinou byla vznesena námitka k bodu 
č. 4. Zápis byl schválen s touto námitkou a bod byl znovu zahrnut do jednání zastupitelstva dne 4. 4. 2012.  
 
4. Schválení rozpočtu na rok 2012 
ZO bylo seznámeno s rozpočtem pro r. 2012 
Hlasování:            Ano: 8 Ne: 0          Zdržel se: 2 (p. Syrovátko, p. Kutina) 
Rozpočet roku 2012 byl schválen. 
 
5. Sloučení ZŠ Bohuslavice a MŠ Bohuslavice 
ZO bylo seznámeno s peticí, ve které níže podepsaní nesouhlasí se sloučením subjektů ZŠ a MŠ v Bohuslavicích 
a s nesouhlasným stanoviskem Školské rady při  ZŠ Bohuslavice se sloučením ZŠ a MŠ Bohuslavice. 
 
Před hlasováním o návrhu pana Tojnara podal pan Syrovátko protinávrh potvrdit smlouvu s ředitelkou ZŠ  
Mgr. Hladíkovou na 6 let bez konkurzu a vyhlásit konkurz  na ředitele/ku  MŠ Bohuslavice. 
Hlasování:   Ano: 3 (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková)         Ne: 7          Zdržel se: 0 
Protinávrh nebyl schválen. 
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P. Tojnar podal návrh: 
a - schválit sloučení příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice, okres Náchod s příspěvkovou organizací 
Mateřská škola, Bohuslavice 
b - určit, že přejímací organizací příspěvkové organizace Mateřská škola, Bohuslavice je příspěvková organizace 
Základní škola Bohuslavice, okres Náchod, na kterou s účinností od 1. 8. 2012 přecházejí veškerá práva a 
závazky sloučením zanikající příspěvkové organizace Mateřská škola, Bohuslavice 
c - schválit s účinností od 1. 8. 2012 změnu názvu příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice, okres 
Náchod na  Základní škola a mateřská škola Bohuslavice, okres Náchod    
Hlasování:   Ano: 7             Ne: 3 (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková)        Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
6. Jmenování členů konkurzní komise na místo ředitele/ky 
ZO bylo seznámeno se jmenováním členů konkurzní komise na místo ředitelky Základní školy a mateřské školy 
Bohuslavice, okres Náchod ve složení: 
p. Jiří Tojnar, za zřizovatele - předseda komise 
pí. Zdeňka Bitnarová, za zřizovatele  
Mgr. Jan Dvořák, za Krajský úřad  Královéhradeckého kraje 
Mgr. Radomíra Bartošová, za Českou školní inspekci, Hradec Králové 
Mgr. Václav Kupka, odborník v oblasti státní správy, organizace a řízení ve školství 
Mgr. Petra Minaříková, za pedagogické pracovníky školy 
p. Karel Čepelka, za Školskou radu 
 
P. Syrovátko žádá o ověření, zda je jmenování členů komise a výběrové řízení v souladu s právními předpisy, 
když sloučení ZŠ a MŠ bylo ZO schváleno 4.4.2012 a konkurz byl vyhlášen před 4.4.2012. 
   
Zastupitelstvo bere na vědomí jmenování konkurzní komise na místo ředitele/ky Základní školy a mateřské 
školy  Bohuslavice, okres Náchod. 
 
7. Schválení a vydání změny č. 4 ÚP obce Bohuslavice  
ZO schvaluje a vydává změny č. 4 ÚP obce Bohuslavice.  
Hlasování:   Ano: 10            Ne: 0  Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
8. Schválení finančního daru ČSŽ Bohuslavice 
ZO bylo seznámeno s žádostí ČSŽ o příspěvek na Dětský karneval a na Pohádkový les. 
Návrh: 5000,- Kč  
Hlasování:   Ano: 7              Ne: 0  Zdržel se: 3 (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková) 
Návrh byl schválen. 
 
9. Schválení finančního daru na zajištění sociální služby osobní asistence 
ZO bylo seznámeno se žádostí o finanční dar na zajištění sociální služby osobní asistence pro zařízení NONA 
v Novém Městě nad Metují a Speciální školu Augustina Baroše v Červeném Kostelci. 
Návrh: 5000,- Kč 
Hlasování:   Ano: 10             Ne: 0  Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
10.  Schválení dohody o úhradě za dojíždějící žáky 
ZO bylo seznámeno s dohodou o úhradě za dojíždějící žáky do Základní školy Dobruška v celkové hodnotě  
6000,- Kč za jednoho žáka. 
Hlasování:   Ano: 10               Ne: 0 Zdržel se: 0 
Návrh byl schválen. 
 
11. Žádost o koupi obecního pozemku - Ing. Jaroslav Zítko 
ZO bylo seznámeno s žádostí Ing. Jaroslava Zítky o odkoupení části pozemku p. č. 622/2 o výměře cca 70m². 
ZO schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 622/2 v katastrálním území Bohuslavice nad Metují. 
Hlasování:   Ano: 7                 Ne: 0 Zdržel se: 3 (p. Kutina, p. Syrovátko, pí. Hladíková) 
Záměr byl schválen. 
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12. Žádost o koupi obecního pozemku - Ing. Petr Šitina  
ZO bylo seznámeno s žádostí Ing. Petra Šitiny o odkoupení části pozemku p.č.177 o výměře cca 160m². 
ZO schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 177 v katastrálním území Bohuslavice nad Metují. 
Hlasování:   Ano: 5 (p. Tojnar, p. Nývlt, p. Vaňát, p. Kyral, pí. Bitnarová)         Ne: 0   
    Zdržel se: 5 (p. Kutina, p. Syrovátko, p. Kvirenc, p. Hronovský, pí. Hladíková) 
Záměr nebyl  schválen. 
  
13. Audit MŠ 
ZO bylo seznámeno s výsledkem auditu v MŠ.   
ZO výsledek auditu bere na vědomí.  
 
14. Diskuse 
-  p. Petr Vaňát seznámil ZO s dopisem z Nejvyššího kontrolního úřadu a zněním pomlouvačného podání, 
 zaslaného údajně p. Vaňátem starším na NKÚ 
-  právní zástupce p. Hladíka seznámil ZO s výsledkem soudního řízení obec Bohuslavice vs. p. Hladík –     
 ohledně údržby poldrů.Po rozhodnutí Krajského soudu v Hradci Králové obec Bohuslavice zaplatila 65 944,- 
 
15. Usnesení ZO č.3/2012  ze dne 4. 4. 2012 
ZO schvaluje:   
1. Program schůze 
2. Navrhovatelé zápisu  p. Kutinu a p. Syrovátku,  ověřovatelé p. Vaňáta, p. Kvirence a  zapisovatelku  

pí. Čudovou 
3. Rozpočet na rok 2012 
4.  a - schvaluje sloučení příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice, okres Náchod s příspěvkovou 

organizací Mateřská škola, Bohuslavice s účinností od 1.8.2012  
b - určuje, že přejímací organizací příspěvkové organizace Mateřská škola, Bohuslavice je 
příspěvková organizace Základní škola Bohuslavice, okres Náchod, na kterou s účinností od 1. 8. 
2012 přecházejí veškerá práva a závazky sloučením zanikající příspěvkové organizace Mateřská 
škola, Bohuslavice.  
c - schvaluje s účinností od 1. 8. 2012 změnu názvu příspěvkové organizace Základní škola Bohuslavice, 
okres Náchod na Základní škola a mateřská škola Bohuslavice, okres Náchod    

5. Schvaluje a vydává změny č. 4 ÚP obce Bohuslavice   
6. Finanční příspěvek  5000,- Kč pro ČSŽ Bohuslavice 
7. Finanční příspěvek  na zajištění sociální služby osobní asistence 5000,- Kč 
8. Dohodu o úhradě za dojíždějící žáky 6000,- Kč 
9. Záměr prodeje části obecního pozemku p. č. 622/2 v KÚ Bohuslavice nad Metují 
  
ZO zamítá: 
1. Záměr prodeje části obecního pozemku p. č. 177 v KÚ Bohuslavice nad Metují 
 
ZO bere na vědomí: 
1. Jmenování členů konkurzní komise na místo ředitele/ky Základní školy a mateřské školy Bohuslavice, okres   
    Náchod 
2. Petici ke sloučení ZŠ a MŠ 
3. Stanovisko Školské rady při ZŠ Bohuslavice ke sloučení ZŠ a MŠ Bohuslavice 
 
Závěr: 
Starosta ukončil schůzi ve 21.00  hodin.  
 
Zapsala:           4.4.2012   pí. Eva Čudová 
Ověřovatelé zápisu:      p. Vaňát, p. Kvirenc  
Návrhová komise:    p. Kutina, p. Syrovátko 
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1) Dne 2.1.2012 jsem Vám předal žádost o předložení podkladů k výpočtu stočného a na výpočet platů 
zaměstnanců, které jsou určeny na údržbu kanalizací. Ve Vaší odpovědi ze dne 24.1.2012 mně bylo odpovězeno 
celkovým výpočtem. Protože nemohu zhodnotit podklady, ze kterých jste vycházeli, žádám o jejich předložení.  
 
2) Ve Zpravodaji obce 1/2012 jste uvedl, že s vybíráním stočného začal pan Hronovský v 90.letech, to je pravda, 
ale cena byla stanovena ve 3 kategoriích a dle odběru vody předkládaným firmou VAK Náchod. Po ukončení mé 
funkce v roce 2002 bylo dne 25.10.2004 rozhodnutím ZO zrušeno placení dle odběru a byl stanoven paušál  
20 kubíků na 1 občana. Cena byla zachována ve třech kategoriích. Takže uvádíte mylné tvrzení, že se 
pokračovalo stejným postupem až do roku 2011. 
 
3/ Než jsem podal stížnosti (byly dvě), snažil jsem se s Vámi ústně dohodnout o změně výpočtu stočného, což 
jste odmítli s tím, že rozhodnutí zastupitelstva je nezvratné. Proto jsem obešel část občanů, kteří nejsou 
napojeni na tlakovou kanalizaci, s peticí proti tomuto rozhodnutí. 
Petici podepsalo 161 občanů Bohuslavic. Proto jsem žádost na rozhodnutí ZO ze dne 17.1.2011 podal dne 
15.2.2011 Krajskému úřadu v Hradci Králové. Odpověď, kterou jsem obdržel 3.3.2011, jsem Vám dne 14.3.2011 
před schůzí ZO předal. Slíbil jste mi, že to bude v ZO projednáno. Bylo to pouze odloženo a dál nebylo nic 
uskutečněno. Proto jsem 16.8.2011 podal žádost o přezkoumání stanovení výše stočného v naší obci. Odpověď 
jsem obdržel dne 30.11.2011.  
 
4/ Jelikož jsem zastupoval občany, kteří podepsali petici, podal jsem výše uvedené stížnosti, neboť kdybych tak 
neučinil, ztratil bych důvěru těchto občanů. Důsledky, které z toho vzešly, nejsou vinou mojí, ale Vaší 
neschopností řídit se zákony České republiky.  
 
5/ Výše stočného je v některých obcích, které vlastní ČOV, stanovena např. takto: 
V. Jesenice - pro občany, připojené ke kanalizaci, 13,- Kč za kubík 
                     - pro ostatní 0,- Kč 
Nové Město n. Met. - pro občany připojené 31,- Kč za kubík 
                                     -pro ostatní 9,30 Kč za kubík  
Pohoří - pro všechny  40,20 Kč za kubík 
Rohenice - dle ročních nákladů na provoz čističky 368,- Kč na osobu 
České Meziříčí - nemá vlastní ČOV - bez poplatku 
 
6/ Byl bych rád, kdyby jste ve vydáních Zpravodaje informoval občany pravdivě a neuváděl polopravdy a lži. 
 
 
Bohuslavice dne 22.3.2012       Josef Hronovský st.  
 
 
 
 
 
 
 
Vážení spoluobčané, 
 
     dne 23.03.2012 obdržel můj otec, Josef Vaňát, dopis z Nejvyššího kontrolního úřadu (dále jen NKÚ), sídlem 
Praha 7. Jedná se o odpověď na jeho údajné podání na NKÚ, které se týká hospodaření obce Bohuslavice a 
jednání  jejího starosty. Toto podání  nebylo  posláno anonymně, ale pod jménem Josef Vaňát, kterého  
skutečný  autor  zneužil. Ten ovšem nepočítal s tím, že NKÚ se nebude touto pomlouvačnou akcí (určité skupiny 
lidí v naší obci) zabývat a vše, včetně dvou přiložených DVD záznamů z jednání obecního zastupitelstva, pošle 
zpět na adresu  „odesílatele“ . Tímto jsme se dozvěděli o celé záležitosti. 
 

Otevřený dopis starostovi obce Bohuslavice, panu 
Jiřímu Tojnarovi 

PODÁNÍ NA NEJVYŠŠÍ KONTROLNÍ ÚŘAD 
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     Členem obecního zastupitelstva jsem od května 2011 a netušil jsem, že budu muset řešit takové trapné a 
zbabělé útoky na mě, na jméno Vaňát a i na celou obec. Původní znění dopisu, které je cílenou akcí nejen proti 
současnému vedení obce, máte možnost si přečíst a sami si udělat názor na takové jednání. Doufám, že 
skutečný autor je na sebe za své špinavé praktiky, za svou neskutečnou drzost a zbabělost hrdý. 
  
 S pozdravem 
 
Petr Vaňát 
 
Dopis: 
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Vyjádření NKÚ: 
 
Vážený pane,  
 
obdrželi jsme Vaše podání, které se týká hospodaření obce Bohuslavice a jednání jejího starosty.  
Sdělujeme Vám, že Nejvyšší kontrolní úřad (dále jen NKÚ), vykonává zejména kontrolu plnění státního rozpočtu 
a hospodaření se státním majetkem, přičemž své kontroly realizuje podle schváleného plánu kontrolní činnosti. 
Z tohoto hlediska tedy NKÚ může Vaše podání využít jako doplňkový materiál v rámci plánovaných kontrol 
zaměřených na hospodaření s dotacemi poskytovanými na rozvoj obcí, a to ty informace z podání, které se 
týkají realizace stavebních úprav evangelického kostela, neboť zmíněná investiční akce je spolufinancována 
z účelové státní a evropské dotace. Operativní kontroly na základě individuálních vnějších podnětů NKÚ 
neprovádí. Plán kontrolní činnosti a další informace o působení NKÚ jsou dostupné na naší webové adrese. 
Ostatní části Vašeho podání nejsou v kontrolní činnosti NKÚ využitelné.  
 
Obce jsou samosprávné subjekty, které rozhodují o hospodaření se svým majetkem samostatně v rámci výkonu 
samostatné působnosti. Výkon samostatné působnosti svěřené orgánům obcí kontroluje Ministerstvo vnitra na 
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základě a v rozsahu zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. O konzultaci k možnostem 
účinného řešení problémů v obci může odbor dozoru a kontroly veřejné správy Ministerstva vnitra požádat i 
Váš syn, který je, jak uvádíte, členem obecního zastupitelstva.  
 
Vážený pane, věříme, že naše sdělení přijmete s pochopením. V příloze Vám vracíme zaslaná DVD se záznamy 
z jednání obecního zastupitelstva.  
 
S pozdravem 
 
Mgr. Jaroslav Broža 
 
Příloha: 2 DVD 
 
 
 
 
 
 
 
 
Likvidace biologického odpadu 
     Posečenou trávu a listí z vlastních pozemků si majitelé likvidují vlastními prostředky, tj. kompostováním, 
mulčováním nebo sušením. Po dohodě obce se zemědělským podnikem ZEPO Bohuslavice, a.s. je možné tento 
biologický odpad (tráva a listí) ukládat tak jako v loňském roce na vyhrazené a ohraničené místo vedle hnojiště 
směrem na Slavětín. Zdůrazňuji, že je nutné ukládat pouze rozložitelný odpad, nikoliv větve a jiný komunální 
odpad. Svoz biologického odpadu není zajišťován obecními pracovníky a obecními dopravními prostředky.  
 
Likvidace větví z ořezu stromů 
     Větve a dřevní odpad se tak jako v loňském roce neodvážejí, každý majitel si tento odpad likviduje vlastními 
prostředky, tj. štěpkováním, případně pálením suchých větví na vlastním pozemku při dodržení bezpečnostních 
opatření a za vhodných klimatických podmínek.  
 
Netříděný odpad 
     V poslední době se množí případy ukládání různého netříděného odpadu v pytlích do kontejnerů na tříděný 
odpad, tj. sklo a plasty. Takto naplněné kontejnery svozová služba nevysype a obec je nucena takto uložený 
odpad roztřídit a uložit tam, kam patří. Na těchto úložištích se objevují i různé nadrozměrné a nebezpečné 
odpady (umyvadla, elektroodpady, matrace apod.), které musíme opět uklidit tam, kam patří. Žádáme tímto 
poctivé občany naší obce, aby nám pomohli ohlídat ty neukázněné a přispěli tím k udržení pořádku na 
stanovištích tříděného odpadu. 
 
Smlouva na výběr stočného 
     Žádáme občany, kteří  nemají vyplněný podklad pro vypracování smlouvy pro výběr stočného (v případě 
platby přes VAK dle spotřeby vody) nebo uzavřenou smlouvu mezí obcí a občanem (v případě odběru vody 
z vlastní studny - paušál ), aby se za tímto účelem zastavili na Obecním  úřadě. 
 
Opravy místních komunikací 
    Stav místních komunikací je neutěšený a je terčem kritiky mnoha občanů. Ze strany obce byly prověřeny 
způsoby oprav z hlediska provedení i finančních možností s přihlédnutím na následné zásahy do cest 
v souvislosti s dostavbou kanalizace. Se SUS Jaroměř je projednána a přislíbena oprava výtluků obalovanou 
směsí na malých stranách. I když realizace byla již několikrát odložena z důvodu vytížení SUSky na opravách 
silnic 2. a 3. třídy, bude jistě v letních měsících zrealizována. O opravě úseků  před zdravotním střediskem a 
v ulici Obůrka je jednáno s firmou ZBA při použití jejích technologie, tj. stabilizace a zpevnění povrchu  
cementem. Rozsah obou druhů oprav je limitován finančními prostředky, ale bude jistě v dostupném rozsahu 
proveden. 
        
 
 

INFORMACE PRO OBČANY 
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      INFORMACE O DĚNÍ V MATEŘSKÉ ŠKOLE              
 
 
Při mimořádném auditu v Mateřské škole Bohuslavice dne 29.3.2012, provedeném na požadavek Obce 
Bohuslavice, byly zjištěny závažné nedostatky a pochybení ve vedení účetnictví. Na tomto základě jsem se 
rozhodl podat podnět k dalšímu prošetření Policii České republiky. Další informace k tomuto budou zveřejněny 
po uzavření šetření.      
                                                                                                                                 Jiří Tojnar - starosta   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pokračování stavebních úprav evangelického kostela v letošním roce. 

 Vzhledem k tomu, že skutečná zima trvala pouhý měsíc, mohly se stavební práce rozběhnout 
již v únoru.  Kolem obvodových zdí kostela a špice věže bylo po odsouhlasení  požadované změny 
projektu dostavěno   lešení. Bylo demontováno staré plechování, opraveno pobití, provedena sanace 
krovů a krycích prken proti dřevokazným houbám  a škůdcům a celá věž byla opatřena parozábranou.  
V současné době je dokončeno  její  oplechování hliníkovým povrchově upraveným plechem  Prefa 
včetně systémových prvků. Dokončují se výměny krycích plechů na římsách a šikmých částech pilířů. 
Po výměně dřevěných žaluzií, povedení povrchové úpravy ciferníků věžních hodin a zakrytí větracích 
otvorů na věži bude proveden nátěr nové fasády a postupně odstraněno lešení. Nyní je dostavěno 
lešení  kolem zbytku kostela, z  pláště kostela je odstraněna stará omítka a postupně probíhá omítání 
celého pláště. V součinnosti  je prováděna příprava pro nové plechování střechy a zbývajících 
systémových prvků jako žlaby, svody, sněhové zábrany, hromosvodové soustavy a výměny okenních 
skel  včetně úpravy a nátěru rámů.  

 Ze zahrady byly odstraněny staré přerostlé ovocné stromy, náletové dřeviny a přerostlé a 
neudržované živé ploty včetně pařezů, probíhá příprava na instalaci nového plotu  dle schválené 
změny .  Po dohodě s evangelickou církví a obdržení demoličního příkazu od stavebního úřadu je 
prováděna demolice a odstranění nepotřebné budovy garáže u staré evangelické školy  včetně  úklidu  
suti z budovy na náklady církve se záměrem odstranění starých a přerostlých jehličňanů  a úpravy 
celého  areálu  kostela a školy jako celku. 

        Vlastimil Nývlt 

    
 

 
 
 
 
 

ÚPRAVY EVANGELICKÉHO KOSTELA 
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Významné dny: 
1. 5.  Státní svátek - Svátek práce 
8. 5.  Státní svátek - Den vítězství 
 

 Alfred Radok (1914 – 1976) 
      Alfred Radok byl významný český divadelní režisér a zakladatel 

multimediálního divadla Laterna magika. 
      Narodil se v Kolodějích nad Lužnicí. Studoval obchodní akademii 

v Písku a poté Filosofickou fakultu UK v Praze, obor divadelní režie. 
Okouzlila ho tvorba moderního divadla, kterou představovalo Divadlo  

 E. F. Buriana v Praze. Právě zde zahájil svou profesionální dráhu jako 
asistent režie. 

      Během války musel Radok kvůli svému židovskému původu z Prahy 
uprchnout. Dostal se do Valašského Meziříčí, kde založil divadelní 
soubor. Zanedlouho se do Prahy vrátil, ale Divadlo E. F. Buriana bylo 
uzavřeno, proto i se zbylým souborem přešel do Městských divadel 
pražských. Pracoval v několika dalších divadlech, jeho činnost byla ale 
zakázána a on byl odvezen do internačního tábora v Klettendorfu.   

 Po roce 1945 působil v Divadle 5. května a pracoval pro Československý 
státní film. S přestávkami byl režisérem v Národním divadle a to až  

 do roku 1972. Režíroval zde celou řadu představení, která výrazně 
ovlivnila českou kulturu.  

     Byl uměleckým vedoucím pořadů v českém pavilonu na Světové výstavě Expo 1958 v Bruselu, kde začala éra 
jeho života spojená s Laternou magikou. Díky obrovskému úspěchu bylo založeno i stejnojmenné divadlo 
v Praze, ale už v roce 1960 byl Radok z rasových důvodů propuštěn. Roku 1968 s rodinou emigroval do Švédska, 
které se stalo jeho novým domovem. V roce 1991 byl vyznamenán řádem T. G. Masaryka III. stupně in 
memoriam. Prestižní české divadelní ceny nesou jeho jméno - Ceny Alfréda Radoka.  

 
Hrad Helfštýn 
     Hrad Helfštýn vznikl pravděpodobně ke konci 13. století. Nachází se v blízkosti Lipníku nad Bečvou a jeho 
umístění na kopci, uprostřed zalesněné krajiny, připomíná skryté středověké sídlo.  
     Jedná se o nejrozsáhlejší hradní areál v ČR. Součástí je systém valů z 18. století. Areál je slohově různorodý, 
což bylo ovlivněno nejen častými přestavbami, ale i tím, že byl ve vlastnictví několika majitelů. Po zakladateli 
Fridušovi z Linavy to byli zejména páni z Kravař, Pernštejnové a Bruntálští z Vrbna. Od 19. století byl hrad 
prezentován jako turisticky a památkově významný objekt. 
      V současné době se stal přirozeným kulturním centrem regionu a známým místem mezinárodních setkání 
uměleckých kovářů "Hefaiston" se stálou expozicí. 
     Hrad je v současné době kulturní památkou a je pod správou Muzea Komenského v Přerově.  
 
 
 

 

 

 

 

Michaela Voborníková 

VÝZNAMNÉ DNY A TIPY NA VÝLET 
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VVH okrsku 
      V pátek 3. února se konala v Šonově Výroční valná hromada SDH okrsku Nové Město nad Metují, které se 
zúčastnilo celkem 60 členů ze 13 sborů a také 4 hosté. Všichni přítomní byli nejprve seznámeni ve zprávách 
starosty a funkcionářů výboru s činností v uplynulém roce, poté mj. s plánovanými akcemi na rok letošní. Své 
zprávy o činnosti přednesli také starostové jednotlivých SDH. Dále proběhlo ocenění členů a vyhlášení celoroční 
soutěže v požárním útoku o Pohár starosty okrsku Nové Město nad Metují. Za aktivní práci pro SDH Bohuslavice 
obdrželi od okrsku poděkování: Jana Herzigová, Karel Čepelka st., Karel Čepelka ml., Jiří Černý, Libor Fejtek a 
Martin Kříž. Věra Netolická převzala za družstvo žen pohár a diplom za 1. místo a Jiří Černý za družstvo mužů za 
3. místo.Tato umístění obsadila naše soutěžní družstva v již zmíněné soutěži i v předešlém roce. Této výroční 
valné hromady se dále zúčastnili: Josef Hemelík, Marie Hušková a Renata Vomočilová. 
   
Hasičský ples 
      V sobotu 18. února náš sbor uspořádal tradiční hasičský ples. K tanci a poslechu hrála skupina Styl z Nového 
Města nad Metují, do programu bylo zařazeno také vystoupení Tanečního klubu HOP z Dobrušky. Nechyběla 
bohatá tombola a občerstvení. K hojné účasti přispěla i televize Nova natáčením pořadu Výměna manželek. 
 
Výjezdy zásahové jednotky 
      Neděle 29. ledna: pomoc popálené osobě v Bohuslavicích, na které při opravě automobilu začalo hořet 
oblečení. Osoba byla na místě ošetřena zdravotníky a poté transportována vrtulníkem na popáleninové 
centrum do FN Královské Vinohrady v Praze. Účast: PS Dobruška, JSDH Nové Město nad Metují a JSDH 
Bohuslavice (Jiří Černý, Karel Čepelka ml., Libor Fejtek, Josef Hemelík, Martin Hemelík a Daniel Smola). 
      Úterý 6. března: požár v drůbežárně v Semechnicích. Zde hořela hala o rozměrech 50x15 metrů, ve které 
uhynulo asi 25 tisíc čtrnáctidenních kuřat. Při likvidaci požáru byla také prováděna ochrana okolí (kotelna na 
LTO a sousední hala se stejným počtem kuřat). Škoda byla předběžně vyčíslena asi na 3 miliony Kč, uchráněné 
hodnoty také v ceně 3 milionů Kč. Účast: PS Dobruška, PS Rychnov n .Kn., JSDH Opočno, JSDH Trnov, JSDH 
České Meziříčí, HZSP Škoda Kvasiny, JSDH Dobruška, JSDH Semechnice, JSDH Domašín u Dobrušky a JSDH 
Bohuslavice (Jiří Černý, Karel Čepelka ml., Martin Hemelík, Josef Hemelík, Vladimír Herzig, Petr Novotný a 
Daniel Smola). 
      Pondělí 12. března: požár v provozovně na výrobu dřevěných briket v Jasenné. Tento požár byl včasným 
zásahem zlikvidován, škoda byla vyčíslena na 5 tisíc Kč, uchráněné hodnoty na 3 miliony Kč. Účast: PS Jaroměř, 
JSDH Jaroměř - PD Jezbiny a PD Jaroměř-město, JSDH Jasenná a JSDH Bohuslavice (Karel Čepelka ml., Libor 
Fejtek, Martin Hemelík, Vladimír Herzig, Pavel Novotný, Radek Rydlo a Lukáš Timura). 
     Středa 28. března: požár rodinného domu a stodoly v Bohuslavicích č. p. 189. Při příjezdu první jednotky 
(SDH Bohuslavice) hořela stodola a střecha domu, který nebyl obývaný. Požár byl v předposlední fázi hoření a 
zničil celou stodolu a již zmíněnou střechu domu. Škoda byla předběžně odhadnuta na 750 tisíc korun.  
Účast: PS Dobruška, PS Jaroměř, JSDH Nové Město nad Metují a JSDH Bohuslavice (Jiří Černý, Karel Čepelka ml., 
Libor Fejtek, Martin Hemelík, Milan Matoulek, Pavel Novotný a Petr Novotný). 

 
                                                                        

Za SDH Bohuslavice Karel Čepelka ml. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

www stránky obce: www.bohuslavice.com 
Měsíčník, odp. red. Ilona Voborníková, Michaela Voborníková (misa.vob@seznam.cz), vyšlo v počtu 350 výtisků. 

CO JSTE HASIČI? 


